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نفت کشش افزایش قیمت نیافت
قیمت نفت در معاملات روز دوشــنبه با احتیاط ســرمایه گذاران نسبت به 
مذاکرات ســقف بدهی دولت آمریکا و نگرانی ها نســبت بــه احیای اقتصادی 
در چین، کاهش پیدا کرد.به گزارش ایســنا، بهــای معاملات نفت برنت با ۴۸ 
ســنت معادل ۰.۶ درصد کاهش، به ۷۵ دلار و ۱۰ ســنت در هر بشکه رسید. 
بهای معاملات وســت تگزاس اینترمدیت آمریــکا برای تحویل در ژوئیه، با ۴۵ 
ســنت معادل ۰.۶ درصد کاهش، به ۷۱ دلار و ۲۴ ســنت در هر بشکه رسید. 
قرارداد تحویل ژوئن وست تگزاس اینترمدیت که مهلت آن روز دوشنبه منقضی 
می شــود، با ۵۲ سنت کاهش، به ۷۱ دلار و سه ســنت رسید.تونی سایکامور، 
تحلیلگر شــرکت مالی آی جی درباره روند بازار گفت: از ســرگیری مذاکرات 
پیرامون سقف بدهی دولت آمریکا در اواخر روز دوشنبه، عامل اصلی تاثیرگذار 
بــر نفت در هفته جاری خواهد بود. آمریکا بزرگترین مصرف کننده نفت جهان 
است.سرمایه گذاران همچنین در پی انتشار آمار اقتصادی نامطلوب در دو هفته 
گذشته، نگران ضعیف شدن احیای اقتصادی چین هستند. به گفته سایکامور، 
اگر بازار مسکن همچنین افول کند و سیاستگذاران نتوانند واکنش نشان دهند، 
ریســک کندی اقتصادی چین مضاعف می شــود که خبر بدی برای مصرف و 
تقاضای نفت خواهد بود. چین، دومین مصرف کننده بزرگ نفت در جهان است.
هر دو شاخص نفت برنت و نفت آمریکا هفته گذشته که آتش سوزی های جنگلی 
در آلبرتــای کانادا به توقف بخش زیادی از تولید نفت این منطقه منجر شــد، 
حدود دو درصد رشــد هفتگی ثبت کردند که نخستین رشد هفتگی آنها پس 
از چهار هفته گذشــته متوالی بود.به گفته تحلیلگران گلدمن ساکس و مورگان 
اســتنلی، تاثیر دور جدید کاهش تولیــد داوطلبانه تولیدکنندگان اوپک پلاس 
شــامل روسیه که از ماه میلادی جاری آغاز شــد، ملموس بوده است.به گفته 
تحلیلگران مورگان اســتنلی، مجموع صادرات نفت و فرآورده های نفتی اوپک 
پــلاس تا ۱۶ مه، به میزان ۱.۷ میلیون بشــکه در روز کاهش یافت و صادرات 
نفت روسیه احتمالا تا اواخر مه، کاهش پیدا خواهد کرد.کشورهای گروه هفت 
در نشست ســالانه سران این گروه که شــنبه هفته جاری برگزار شد، متعهد 
شدند تلاش ها برای مقابله با دور زدن مکانیزم سقف قیمت برای صادرات نفت 
و فرآورده های نفتی روســیه را مضاعف کنند و همزمان، عرضه جهانی را حفظ 
کرده و مانع پیامدهای منفی این مکانیزم روی عرضه سوخت به بازار شوند.فاتح 
بیرول، مدیر اجرایی آژانس بین المللی انرژی )IEA( اظهار کرد: انتظار نمی رود 
چنین اقداماتی، وضعیت عرضه نفــت و فرآورده های نفتی را تغییر دهد و این 

آژانس همچنان تحلیل خود از اوضاع بازار را بدون تغییر نگه داشته است.

استقبال جهان از بازار انرژی های تجدیدپذیر
مدیرعامــل بورس انرژی گفت: بازار انرژی هــای تجدیدپذیر در جهان مورد 
استقبال قرار گرفته و انتظار می رود ارزش آن تا سال ۲۰۳۰ به ۲ هزار میلیارد 
دلار برسد.به گزارش خبرنگار مهر، علی نقوی گفت: بازار انرژی های تجدیدپذیر 
در جهان مورد استقبال قرار گرفته و انتظار می رود ارزش بازار انرژی تجدیدپذیر 
تا سال ۲۰۳۰ در جهان ۲ هزار میلیارد دلار برسد. همسایگان هم توجه ویژه ای 
به منابع انرژی تجدیدپذیر داشــته اند. همچنین چشم انداز توسعه انرژی های 
تجدیدپذیر در جهان نشــان می دهد تا ســال ۲۰۵۰ ســهم توسعه انرژی های 
تجدیدپذیر به ۲۵ درصد خواهد رســید.وی ادامه داد: افزایش سهم انرژی های 
تجدیــد پذیر در ایران اهمیت دو چندانی دارد، بخش خصوصی نقش مهمی در 
این بخش دارد و این امر ممکن نیســت به جز با راه اندازی بازار سرمایه کمک 
فراوانی به توســعه این نوع انرژی خواهد کرد.وی ادامه داد: بعد از تغییر که در 
ســکان وزارت نیرو اتفاق افتاد، توســعه مبادلات برق در اولویت قرار گرفت و 
همکاری ما با بورس انرژی توسعه پیدا کرد.مدیرعامل بورس انرژی، اضافه کرد: 
امروز شاهد معاملات خواهیم بود. معاملات برق در بورس انرژی کشورهای دیگر 
وجود دارد و در غرب آســیا آغازگر مبادله برق در بورس انرژی هستیم.به گفته 
این مقام مســئول پذیرش ۸ نیروگاه انرژی تجدیدپذیر انجام شده و امیدواریم 
به زودی شــاهد تمامی نیروگاه ها باشیم. معاملات به صورت سلف خواهد بود و 
در آینده از روش های دیگری رونمایی خواهد شد.نقوی با اشاره به مسئله مهم 
در توســعه نیروگاه ها اضافه کرد: نکته مهم دیگر تأمین مالی ساخت و تکمیل 
نیروگاه تجدیدپذیر اســت که یک مدل صندوق تهیه شــده و در اختیار وزارت 

نیرو قرار دارد. 

بازار انرژی 

بر اساس دستور رئیس جمهور به وزارت جهاد کشاورزی 
مبنی بر رسیدگی آنی به مساله گندم کاران، جلسه شورای 
قیمت گذاری تشکیل شد اما پس از ۳ ساعت مذاکره، بدون 
نتیجه پایان یافت.به گــزارش خبرنگار مهر، تعیین قیمت 
جدید خرید تضمینی گندم از بهمن سال گذشته مطرح شد 
اما همچنان بدون نتیجه باقی مانده است. پس از رایزنی های 
بســیاری که نمایندگان گندم کاران با مسؤولان دولتی و 
مجلس شورای اسلامی داشتند اردیبهشت امسال نخستین 
جلسه شــورای قیمت گذاری محصولات اساسی کشاورزی 
برگزار شــد.روند تعیین نرخ جدید محصولات کشاورزی به 
این گونه اســت که در ســال زراعی جدید مشخص شده و 
بدون تغییر، یک ســال ثابت باقی می ماند. سال گذشته با 
جهش نرخ دلار و گران شدن هزینه کالاها و خدمات، گندم 
کاران درخواست افزایش مجدد قیمت گندم پیش از سال 
زراعی )شهریور ۱۴۰۲( داشــتند. با وجود اینکه خبرها از 
ســوی برخی اعضای شورا حاکی از تعیین قیمتی بین ۱۶ 
تا ۱۷ هزار تومان در هر کیلو بود، سرپرســت وزارت جهاد 
کشاورزی به عنوان رئیس شورای قیمت گذاری محصولات 
اساســی کشاورزی ۱۷ اردیبهشــت نرخ ۱۵ هزار تومان را 
اعلام و ابلاغ کرد.گندم کاران ناراضی دوباره موضوع را طی 
ارســال نامه ای سرگشــاده به رهبر معظم انقلاب و رئیس 
جمهوری خواهان رســیدگی به مساله شــدند. در نهایت 
ابراهیم رئیسی طی دستوری خواستار پیگیری آنی قیمت 

گندم و تعیین تکلیف آن شد.
برگزاری جلسه بدون نتیجه

علی قلی ایمانی، مدیرعامل بنیــاد ملی گندم کاران از 
تشــکیل جلســه شــورا قیمت گذاری محصولات اساسی 
کشاورزی عصر روز گذشــته ۳۰ اردیبهشت خبر داد و به 
مهر گفت: بر اساس دستور رئیس جمهوری به وزارت جهاد 

کشاورزی مبنی بر رسیدگی آنی به مساله گندم کار، جلسه 
شــورا تشکیل شد اما پس از ۳ ساعت مذاکره، بدون نتیجه 
پایان یافت.وی افزود: تعداد زیادی از اعضا خواســتار اعلام 
قیمت به دســت آمده از آنالیز نرخ تمام شده گندم شدند 
اما ۳ عضو دولتی )ســازمان مدیریت و برنامه ریزی کشور، 
وزارت جهاد کشــاورزی و وزارت امــور اقتصادی و دارایی( 
نپذیرفتند و خواســتار اســتخراج دوباره قیمت تمام شده 
این محصول شــدند.وی ادامه داد: به این ترتیب مقرر شد 

برای راســتی آزمایی درباره مبلــغ ۱۷ هزار تومان معاونت 
زراعت وزارت جهاد کشاورزی به همراه مرکز پژوهش های 
ایــن وزارتخانه قیمت گندم را مجدداً از تمام اســتان ها به 
دست آورده و با قیمت اعلامی بنیاد ملی گندم کاران مورد 
ســنجش قرار گیرد. سپس این سه بخش )معاونت زراعت، 
مرکز پژوهش ها و بنیاد ملی گندم کاران( رایزنی کرده و با 
توجه به هزینه تولید و میانگین عملکرد گندم کاران کشور، 
جمع بندی انجام شده و عدد نهایی در اختیار شورا قیمت 

گذاری قرار گیرد. سپس مجدد رأی گیری شود.ایمانی در 
ادامه سخنان خود با اشــاره به تأخیر پرداختی های خرید 
تضمینی گندم عنوان کرد: تا امروز بیش از ۴۰ هزار میلیارد 
تومان گندم تحویل دولت شــده امــا فقط حدود ۱۱ هزار 
میلیارد تومان پرداخت شده است.وی گفت: در حال حاضر 
ابتدای فصل برداشت گندم هستیم و محصولات استان های 
گرمســیر برداشت می شود اما با شروع پیک برداشت گندم 
در هفته های آینده و آماده برداشت شدن محصولات مناطق 
معتدل، حجم گندم های تحویلی بیشــتر می شود. به نظر 
می رسد دولت نمی تواند تأمین مالی کند زیرا از ۷ فروردین 
که نخســتین محموله گندم تحویل شد تا هم اکنون فقط 
هزینه ۳۰ درصد محصولات پرداخت شده است.مدیرعامل 
بنیاد ملی گندم کاران با بیــن اینکه تعلل و تأخیر تعیین 
تکلیف قیمت خرید تضمینی گندم اثرات سو در کشت این 
محصول دارد، گفت: این تعلل منجر به کاهش کشت شده 
زیرا در مناطق سردســیر که کشــاورزان در مرحله داشت 
)آبیاری، ســم پاشی، کوددهی و…( گندم هستند با توجه 
به اینکه کشت صرفه اقتصادی ندارد فعالیت خود را متوقف 
می کنند.وی ادامه داد: ۷۰ درصد زراعت در کشــور ۷ آبی 
بوده در حالی که در کشــورهای پیشرفته فقط ۳۰ درصد 
کشــاورزی آبی انجام می شــود. این امر در کنار زمین های 
خرد و کوچک مقیاس، سبب شده تا نتوانیم از مکانیزاسیون 
به نحو احسن استفاده کنیم و با ارتقا فعالیت ها، هزینه تمام 
شــده را کاهش دهیم. این موضوع هم بایــد در نهادهای 
بالادســتی پیگیری شده و مســؤولان راهکاری برای حل 
این معضلات پیدا کنند.ایمانی درباره زمان برگزاری جلسه 
بعدی شــورای قیمت گذاری نیز گفت: مقرر شــد جلسه 
بعدی شورا و اخذ تصمیم نهایی آخر هفته جاری یا نهایت 

ابتدای هفته آینده باشد.

جلسه شورای قیمت گذاری بدون نتیجه پایان یافت

قیمت خرید تضمینی گندم در هاله ای از ابهام

مدیرعامل گروه کشتیرانی جمهوری اسلامی ایران امضای 
توافق نامه خرید کشتی با باشگاه همگرایی کریدور شمال- 
جنوب در روســیه را هم راستا با توافق ریلی رشت- آستارا 
دانست و گفت: خطوط حمل و نقل دریایی در دریای خزر 
ظرف ماه های گذشته تجهیز شده و هم اکنون این ناوگان با 
۲۶ فروند شناور جنرال کارگو، ظرفیت حمل ۳۶۰۰ تی ای یو 
و ۱۰۴ هزار DWT بار را دارد.به گزارش روابط عمومی گروه 
کشــتیرانی جمهــوری اســلامی ایران، محمدرضا مدرس 
خیابانی با اشــاره به توافق ریلی رشت- آستارا که از سوی 
رؤســای جمهور دو کشور ایران و روســیه به امضا رسیده، 
گفت: گروه کشتیرانی جمهوری اسلامی ایران نیز در راستای 
همین توافق، اقدام به امضای موافقتنامه خرید و ســاخت 
کشــتی با باشــگاه همگرایی کریدور شمال- جنوب نموده 
است.مدیرعامل گروه کشــتیرانی جمهوری اسلامی ایران با 
بیان اینکه گروه کشتیرانی با در اختیار داشتن ۱۳۹ فروند 
 DWT کشتی در انواع مختلف، ظرفیت حمل بار ۵ میلیون
را دارد، گفت: کشــتی های این نــاوگان، در کنار ۲۹۴ هزار 
تی ای یو کانتینر ملکی و ۱۳۹۴ واگن، در آسیا و اقیانوسیه، 

کشــور های CIS و سایر کشور های آســیایی، آفریقایی و 
اقیانوســیه تردد دارد.وی تصریح کرد: در این راستا خطوط 
حمل و نقل دریایی در دریای خزر نیز ظرف ماه های گذشته 
تجهیز شــده و هم اکنــون این ناوگان با ۲۶ فروند شــناور 
جنرال کارگو، ظرفیت حمل بار ۳۶۰۰ تی ای یو و ۱۰۴ هزار 
DWT را دارد.مــدرس خیابانی گفت: همچنین در حوزه 
حمل سراســری بار در کریدور های شمال به جنوب و شرق 
به غرب نیز برنامه ریزی دقیقی صورت گرفته تا با استفاده 
از ظرفیت های حمل و نقل ترکیبی، کالا از بنادر شــمالی 
ایران به مقصد ســایر بنادر حاشیه دریای خزر حمل شود.
مدیرعامل گروه کشتیرانی جمهوری اسلامی ایران با تأکید 
بــر اینکه حمل بار در قالب کریدور شــمال- جنوب از نظر 
مســافت و زمان تا ۴۰ درصد کوتاهتر و از نظر هزینه تا ۳۰ 
درصد ارزانتر اســت، گفت: انتقال حدود یک ماهه کانتینر 
از بنادر دنیا به مســکو در مقابل ترانزیت ۴۵ روزه از دریای 
بالتیک، از جمله مزایای حمل بار در قالب کریدور شــمال- 
جنوب است.مدرس خیابانی با اشــاره به قابل رقابت بودن 
حمل بار در قالب کریدور شمال- جنوب با حمل بار از طریق 

کانال سوئز گفت: حمل بار در مسیر کریدور شمال- جنوب 
یکی از میانبر های مهم در صنعت حمل و نقل دریایی جهان 
به شمار می رود.به گفته مدیرعامل گروه کشتیرانی جمهوری 
اسلامی ایران، در سال ۱۴۰۱ بالغ بر ۵۴ هزار تی ای یو و ۷۲۰ 
هزار تن کالا از کشــور های مختلف دنیا حمل شــده است.

مدرس خیابانی تأسیس شرکت لجستیک و افزایش ظرفیت 
حمل کشــتیرانی در دریای خزر و ســرمایه گذاری ۷۲۳ 
میلیون روبلی در بندر سالیانکا را از جمله اقدامات مهم گروه 
کشتیرانی جمهوری اسلامی ایران در جهت تقویت کریدور 
شــمال- جنوب دانست و خاطرنشــان کرد: ظرفیت حمل 
کشــتیرانی در دریای خزر در بخش فله به ۱۳۰ هزار تن و 
در بخش کانتینر به ۱۰۰ هزار تی ای یو رسیده است؛ ضمن 
اینکه توسعه زیرساخت های بندر سالیانکا و خرید کشتی نیز 
در این مسیر صورت گرفته است.وی ادامه داد: برقراری خط 
مستقیم و منظم چین- هند، کشور های آفریقایی از طریق 
بندر عباس و چابهار به مقاصد کشور های حاشیه دریای خزر 
و روســیه و نیز تدوین سند راهبردی همکاری برای توسعه 
روابط با روسیه و کشور های حوزه دریای خزر از جمله دیگر 

اقدامات گروه کشتیرانی جمهوری اسلامی ایران طی ماه های 
گذشته بوده است.مدرس خیابانی به توافق با سه بندر روس 
برای برقراری خط منظم کشتیرانی از بنادر ایران خبر داد و 
گفت: همچنین خرید ۳۳۰ واگن ریلی جهت تقویت ناوگان 
ریلی در مسیر های ترانزیتی در کنار خرید ۵۴ هزار کانتینر 
جهت ورود به چرخه حمل و نقل از جمله دیگر اقدامات بوده 
است؛ ضمن اینکه مذاکره، خرید و سفارش ساخت تعدادی 
کشــتی برای تقویت مسیر های کریدوری نیز اقدام دیگری 
در جهت تقویت حمل بار در دریای خزر به مقصد روســیه 
به شمار می رود.مدرس خیابانی در بخش دیگری از سخنان 
خود بر ضرورت تعامل و همکاری بیشتر اعضا برای افزایش 
مراودات فی مابین و حل مشــکلات به خصوص بر اســاس 
مشــترکات موجود اشاره و خاطرنشان کرد: محدودیت های 
تردد، تأمین منابع مالی، کمبود آبخور بنادر و افُت آب دریای 
خزر، معطلی کشــتی ها، خدمات گمرکی و نبود تخفیفات 
بندری از جمله چالش های موجود بر ســر توسعه حمل بار 
به مقصد روسیه اســت که ضروری است در این مسیر هم 

گام های جدی برداشته شود.

حرکت گروه کشتیرانی در راستای توافق ریلی رشت- آستارا

۲۶ فروند شناور خزر آماده حمل بار به مقصد روسیه

رئیس کمیســیون اقتصادی مجلس در همایش سراســری مدیران 
بیمه دی در مشــهد مقدس برای تبیین برنامه   هــای عملیاتی گفت: 
مهم ترین ماموریت این شرکت رضایت   مندی خانواده شهدا و ایثارگران 
است . همایش سراسری مدیران شــرکت بیمه دی با محوریت تبیین 
برنامه   های عملیاتی ســال جدید، با حضور مدیران ســتادی و شــعب 

سراسر کشور ۲۷ و ۲۸ اردیبهشت ماه در مشهد مقدس برگزار شد . 
در این همایش دو روزه که با محوریت تبیین برنامه عملیاتی ســال 
جدید بیمه دی برگزار شده بود، معاونان و مدیران ستادی در حوزه   های 
مختلف، طی چهار پنل تخصصی به تشریح کلیات برنامه   های عملیاتی 
این شرکت در سال جاری پرداختند . راهکارهای عملیاتی افزایش سهم 
بازار با تمرکز بر ســودآوری پایدار، تحول دیجیتال و هوشمندســازی 
فرآیندهــای بیمه   گری و نظارتی، ارتقای کمی و کیفی خدمات با تاکید 
بر بهبود تجربه مشــتریان، توسعه کمی و کیفی و بهبود شبکه فروش، 
افزایــش کارآیی و ارتقای بهره وری، توســعه فرهنــگ بیمه، تقویت و 
ارتقای جایگاه برند »بیمه دی« از مهم ترین ســرفصل   های این پنل   ها 
بود . همچنین جلسات پرسش و پاسخ مدیران شعب از مدیران ستادی 
نیز در ادامه   این پنل   های تخصصی برگزار شــد . همچنین در حاشــیه    
این همایش، موسسان و مدیران عامل سابق بیمه دی، طی میزگردی 
به بیان تجارب و ارائه   رهنمودها و راهکارهایی برای پیشرفت   های آتی 

پرداختند .
جایگاه برتر »بیمه دی« در صنعت بیمه

در نخســتین روز از همایش سراسری ســتاد و شعب بیمه دی که 
روز چهارشــنبه -۲۷ اردیبهشــت   ماه- برگزار شــد، دکتر محمدرضا 
پورابراهیمی، رئیس کمیسیون اقتصادی مجلس شورای اسلامی، بیمه 
دی را در آســتانه    تحولاتی بزرگ توصیف کرد . او با بیان اینکه »بیمه 
دی« در بخش توانگری، جزو رتبه   های برتر کشــور اســت، گفت: این 
موضوع، یک فرصت و مزیت برای مجموعه بیمه دی به شــمار می رود . 
وی همچنین با بیان اینکه خروجی برنامه هفتم توســعه باید منجر به 
ارتقای صنعت بیمه در کشــور شــود، افزود: شاخص   ها و سیاست   های 
»بیمه دی« نشــان از قرار گرفتن این مجموعه در آســتانه    تحولاتی 
مطلوب دارد . محمدرضــا پورابراهیمی اظهار کرد: امیدوارم بیمه دی با 
همین نــگاه که متاثر از رویکرد کارآمد مهنــدس موهبتی در جایگاه 
مدیریت این مجموعه اســت، اتفاقات خوبی را برای بیمه دی و صنعت 

بیمه    کشور رقم بزند، زیرا با داشتن صنعت بیمه مقتدر می توان کارهای 
بزرگی را در کشور به انجام رساند .

او همچنیــن با اشــاره به اصلاح قانــون صنعت بیمه کشــور که 
در اولویت   هــای برنامه هفتم توســعه قرار دارد، گفــت: قوانین فعلی 
نیازمند برخی اصلاحات اســت که مهم ترین آنهــا، مربوط به تفکیک 
ساختارهاســت از این رو به بیمه دی به عنوان یکــی از فعالان موفق 
این عرصه پیشــنهاد می   کنم با تشــکیل یک مرکز تحقیقاتی، مطالعه 
نسبت چنین اصلاحاتی را در دستور کار قرار داده و به بازنگری قوانین 
موجود کمک کنند . رئیس کمیســیون اقتصادی مجلس افزود: صنعت 
بیمه کشور با سرمایه انسانی می تواند موجب تحول این صنعت شود و 
قوانین و مقررات هم بسترهای تحقق این اقتدار را محقق می کند . سید 
امیرحسین قاضی   زاده هاشمی، رئیس کل بنیاد شهید و امور ایثارگران 
در اختتامیه این همایش - ۲۸ اردیبهشــت ماه- گفت: رویکرد توسعه 
محوری اخیر بیمه دی موجب رشد همه جانبه    این شرکت خواهد شد .

در ایــن همایش، معاون رئیس جمهور ضمن دیــدار با مدیران این 
شرکت، ماموریت نخست بیمه دی را، رضایتمندی خانواده    معظم شهدا 
و ایثارگران عنوان کرد و خدمت   رســانی به این جامعه    معزز را موجب 
نعمت و عزت دانست . او با اشاره به پیشینه    تشکیل بیمه دی خاطرنشان 
کرد؛ غالبا بیمه   ها در ذیل بانک ها تشــکیل می   شــوند، اما بیمه دی در 
راستای خدمت   رســانی مطلوب به جامعه ایثارگری، به طور مستقل و 
پیش از شــکل   گیری بانک تاسیس شد که این نشــان از اهتمام ویژه 
نســبت به خدمت   رسانی به این جامعه   هدف داشــته و دارد . او با ابراز 
خشــنودی از حضور در جمع خانواده    کارکنــان بیمه دی، به رویکرد 
توســعه محور بیمه دی اشاره کرد و با توجه به حاکم شدن چنین نگاه 
جدیدی در این شــرکت اظهار امیدواری کرد مجموعه    بیمه دی شاهد 

رشدی همه جانبه باشد .
قاضی   زاده هاشــمی با بیان اینکه هر سازمانی باید در حال نو کردن 
خودش باشــد، افزود: اهداف بلندمدت مشخص هستند اما رویکردها و 
روش ها باید متناســب با شرایط و اقتضائات زمانه تغییر یابند . او اظهار 
کرد: امروز ســاختار جامعه    هدف ما نیز تغییر کرده و بنیاد شــهید و 
سازمان های وابســته به آن را نمی توان به سیاق گذشته مدیریت کرد 
از این رو، برای نیازهای جدید، باید برنامه    داشت و بازطراحی   های لازم 

صورت پذیرد . 
قاضی   زاده هاشمی با توجه به ســهم بالای بیمه دی در قراردادهای 
بیمــه تکمیلی درمان، توان و تخصص بیمه دی در این موضوع را، یک 
مزیت مهم برای شــرکت دانســت و افزود: بیمه دی با تکیه بر چنین 
ویژگی می تواند برای کســب اعتبار بیشتر با سایر شرکت های بیمه   ای 

وارد رقابت جدی شود .
رئیس بنیاد شــهید و امــور ایثارگران گفت: هــر خدمت خوب و 
شایسته   ای که به بیمه شدگان ارائه می شود، می تواند مُبلغی برای بیمه 
دی باشــد و علاوه   بر جامعه    هدف که خانواده    معزز ایثارگران هستند، 
باید کوشــید تا ســایر افراد و نهادها نیز به استفاده از خدمات درمانی 
بیمه دی ترغیب شــوند که این موضوع در کنار خرده فروشی می تواند 
ســهم بیمه دی از بازار را افزایش دهد . معاون رئیس جمهور با تاکید بر 
بهره   ور شدن نظام ارائه خدمات در سایه    عملکردی شفاف و تعامل محور 
با مشتریان، عملکرد بیمه دی را در یک سال گذشته مثبت ارزیابی کرد 
و گفــت: امیدوارم این روند رو به بهبود ادامه یابد و بیمه دی به عنوان 

معتبرترین بیمه    کشور شناخته شود .
تحقق برنامه   ها با داشتن برنامه و نقشه   راه

طاهر موهبتی، مدیرعامل بیمه دی نیز با اشــاره به نقش ســرمایه    
انســانی در تولید ثروت و همچنین سهم بیمه دی از بازار صنعت بیمه 
بیان کرد: با وجود ســرمایه   انســانی ماهر، متعهد و متخصصی که در 
شرکت بیمه دی گرد هم آمده   اند، باید این سهم بهبود و افزایش یابد . او 
انگیزه و داشتن برنامه را از جمله اهم اقدامات برای رسیدن به اهداف و 
تحقق آنها برشمرد و برگزاری چنین همایش   هایی را در راستای تبیین 

برنامه   ها ضروری و موثر توصیف کرد . 
مدیرعامل بیمه دی با بیان اینکه ذائقه    مشــتریان صنعت بیمه در 
حال تغییر اســت، بر تنوع و تقویت کیفیت محصولات بیمه دی تاکید 
کرد و گفت: در راســتای مشــتری   مداری باید در پی ارتقای خدمات 
خود باشیم .موهبتی با اشاره به ویژگی   های روانی خرید بیمه   نامه توسط 
جامعه اظهار کرد: محصولات ارائه شــده از سوی شرکت های بیمه   ای، 
خدماتی نامحســوس و غیرفیزیکی هســتند و از این رو مجاب کردن 
دیگــران برای بهره   مندی از این خدمات بیمــه   ای، نیازمند تخصص و 
تبحر است که خوشبختانه در بیمه دی شاهد تلاش و فعالیت سرمایه    
انســانی جوان و با انگیزه   ای برای از پیش رو برداشــتن موانع هستیم . 

مدیرعامل بیمه دی با اشاره به تجربه    خوشایند مشتری، بر لزوم تغییر 
نگاه در مشــتری   مداری تاکید کرد و افزود: در استراتژی   های نوین باید 
با مشــتری فکر کرد و نهَ برای مشتری . او پرتفوی باکیفیت را اولویت 
ســال جاری بیمه دی عنوان کرد و گفت: باید خود را در معرض پایش 
و ارزیابی مســتمر قرار دهیم تا ضمن رفع اشکالات و بهبود فرآیندها، 

ریسک را کاهش و خدمت   رسانی به مشتریان را ارتقا دهیم .
موهبتــی با تاکید بر اهمیت تحول دیجیتــال به عنوان یک مزیت 
رقابتی در صنعت بیمه خاطرنشان کرد: اگر خدمات خوبی ارائه ندهیم، 
رقبای جدی وارد میدان می شــوند . وی همچنیــن بیان کرد: با توجه 
به حرکت جهانی به ســوی دیجیتالی شــدن پدیده   ها، باید به سوی 
فناوری   های نوین در ارائه    خدمات حرکت کنیم . او تصریح کرد: باید در 
سال جدید، صدور بیمه نامه آنلاین در همه رشته   ها از طریق اپلیکیشن 
محقق شود و در بخش رسیدگی، ارزیابی آفلاین در دسترس باشد . ما 
هیچ راهی برای ورود بازیگرهای جدید به پرتفوی بیمه دی نداریم جز با 
افزایش خرده فروشی، بنابراین ارتقای جایگاه شعب و افزایش اختیارات 

شعب از ابلاغ های جدید خواهد بود تا پاسخگویی شعب بیشتر شود . 
مدیرعامل بیمه دی گفت: با داشــتن برنامه و نقشه    راه، برای تحقق 
برنامه   ها باید به اندازه    کافی جدیت داشت . وی در پایان اظهار امیدواری 
کرد: با وجود سرمایه    انسانی کارآمد و با انگیزه، شاهد روزی باشیم که 
بیمه دی مترادف با مشتری مداری، خدمات با کیفیت و دیجیتال محور 
و سرمایه انسانی مجرب و پیشرو باشد .  یادآور می شود در اختتامیه این 
همایش از مدیران عامل ســابق »بیمه دی« علی فتحعلی، سید مجید 
بختیاری و محمدرضا کشاورز با اهدای لوح توسط معاون رئیس جمهور 
قدردانی به عمل آمد و از غلامحســین رهبــاردار، جانباز ۷۰ درصد به 

نمایندگی از خانواده بزرگ شهدا، جانبازان و ایثارگران تقدیر شد .

همچنین شعب برتر بیمه دی نیز، لوح تقدیر خود را از دست معاون 
رئیس جمهور و رئیس کل بنیاد شهید و امور ایثارگران دریافت کردند . 
میلاد گودرز دشتی مدیر شعبه استان فارس، رتبه اول، محسن جعفری 
مدیر شعبه استان مرکزی، رتبه دوم، مرتضی حسنی مدیر شعبه استان 
خراسان جنوبی رتبه سوم، فرزاد رستمی مدیر شعبه استان کهگیلویه و 
بویراحمد، رتبه چهارم و ابراهیمی بسطامی مدیر شعبه استان آذربایجان 
غربی، رتبه پنجم را در میان شــعب برتر بیمه دی در کشــور کســب 

کردند .

تشـریح برنامه   های عملیاتی سـال ۱۴۰۲ بیمـه دی


